



Referat af bestyrelsesmøde i Roklubben Skjold den 8. april 2015.

Til stede: Jacob Krusell, Arne Lund, Jens Peter Bovbjerg, Morten Brander Eriksen, Jørgen Ulrich Ramhøj, Bente Henriksen, Inge Petersen.

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Valg af ordstyrer.
3. Årshjulet.
 - Formandsmøde i kredsen.
 - Rochefmøde i kredsen.
 - Vinteraktivitetsudvalget planlægger ny vintersæson.
4. Nyt fra formanden.
 - Hædersbeviser, administration af disse.
 - Gravering af pokaler fra standerstrygningen 2014.
 - Kulturhavn 7-9/8 ved Sandkaj.
 - Ansøgning om kontingentnedsættelse.
 - Status efter kontingentstigningerne.
 - Udsendelse af referater fra generalforsamlingen.
 - Nyt tilbud om forsikring.
5. Nyt fra næstformanden.
6. Nyt fra kassereren.
 - Bankforbindelse.
 - Fondsansøgninger.
7. Nyt fra kajakchefen.
8. Nyt fra rochefen.
9. Nyt fra sekretæren.
10. Emner til næste møde.
11. Eventuelt.

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen blev godkendt. Arne lægger en dagsorden-skabelon i Dropboks, hvor bestyrelsen fremover kan indtaste dagsordenpunkter, helst 3-5 dage før bestyrelsesmødet.

2. Valg af ordstyrer.

Morten blev valgt.

3. Årshjulet.

Man drøftede næste vinters program. På baggrund af klubbens økonomi og det netop vedtagne budget besluttedes det, at der næste vinter kun skal afholdes tre aktiviteter med udefrakommende underviser. På baggrund af antallet af deltagere i de forskellige aktiviteter besluttedes det, at de tre aktiviteter skal være svømning, pilates og gymnastik.

4. Nyt fra formanden.

Arne sørger for at få pokalerne indgraveret samt fremskaffer priser på fremstillingen af de forskellige hæderstegn.

Jacob efterlyser en person, der vil så for at administrere hæderstegnene fremover – sørge for registrering, anskaffelse, indgravering osv – en klub-heraldiker. Det er ikke en stor arbejdsopgave, men vigtig og af stor værdi, hvis vi kan finde et klubmedlem, der i årene fremover vil stå for denne opgave. Så kom frem, hvis du vil hjælpe med at løse denne opgave.

Den 7.-9. august gennemføres det store arrangement ”Kulturhavn 2015” ved Sandkaj. Bestyrelsen foreslår, at Skjold deltager både med inrigger og kajaker. Arrangementet vil være en god mulighed for at lave pr. for f. eks. Seniorafdelingen.

Man drøftede de gennemførte ændringer af kontingent.

Jacob sørger for at referaterne fra den ordinære og den ekstraordinære generalforsamling bliver lagt på klubbens hjemmeside.

Jens Peter sender linket til forslaget til ny hjemmeside til resten af bestyrelsen.

Der er indhentet tilbud på forsikringerne. Man diskuterede hvordan tilbuddet skulle sammenlignes med de eksisterende aftaler. Inge arbejder videre med spørgsmålet.

Holbæk Roklub låner vores sal til et møde den 24. juni.

5. Nyt fra næstformanden.

Ulrich spurgte, hvordan bestyrelsens arbejdsgrundlag skal fremstilles i Rosport. Jacob skriver et indlæg om bl.a. arbejdsgrundlaget.

6. Nyt fra kassereren.

Inge skal bruge de nye vedtægter til banken. Jacob sender og sørger for, at de kommer på hjemmesiden.

Bestyrelsen formulerer ønsker til fondsansøgninger. Ingrid Brander inviteres til at fortælle bestyrelsen om mulighederne for fondsansøgninger på næste møde.

Arne sørger for, at Inge får oplysninger, så hun kan fakturere Sølvgade Skole for de elever, der deltager i roprojektet i Skjold.

7. Nyt fra Kajakchefen.

9 medlemmer tilmeldt til det kommende EPP3-kursus. Begynderkurserne i havkajak er pænt fyldt op. Der er lidt lavere søgning til turkajak-kurset.

Bestyrelsen diskuterede mulighederne for at få transport til kajakerne. Forskellige muligheder fremkom: forhøre hos naboklubberne, forhøre hos kano- og kajakforbundet, måske mulighed for at leje en trailer og på sigt måske mulighed for at anskaffe en trailer – evt. sammen med naboklub.

Der mangler pagajer til havkajakerne. Bestyrelsen godkendte i januar anskaffelser for 6.000 kr. til kajakafdelingen.

8. Nyt fra rochefen.

Arne havde udsendt roreglementet. Kajakudvalget udarbejder et forslag til kajakreglement. Forslaget skal være færdigt 1. juni. Herefter skriver ro- og kajakudvalgene de to reglementer sammen/koordinerer dem, så de fremstår helstøbt og dækkende. Forslaget/forslagene fremlægges for bestyrelsen på det første bestyrelsesmøde i august.

De nyindkøbte nøglebrikker virker ikke som de skal. Arne arbejder videre sammen med Martin på at løse problemet. Arne har udarbejdet et forslag til infobrev til nye medlemmer. Bente og Arne gennemgår forslaget og tilretter det sprogligt.

Sikkerhedsinstruksen for Skjold skal gøres færdig inden skoleeleverne skal på vandet. Arne rundersender det foreliggende forslag, og Arne og Jacob tager fat i opgaven.

Arne havde fremsendt forslag til samarbejdsaftale vedr. "Verdensmesterskole 2015" fra DFfR. Projektet giver skoleelever mulighed for at prøve roning en uge i sommerferien (ugen før Gabriel Jensen-arrangementet). Forslaget rettes for nogle fejl i adresser og underskrives herefter af Jacob.

Der afholdes havnestyrmandskursus den 23. og 25.-26. april.

9. Nyt fra sekretæren.

Jens Peter fortalte, at vi snart kan forvente et tilbud på ombygning af 1. salen. 5. maj afholder Københavns Kommune et fyraftensmøde for foreninger. Inge og Jens Peter deltager.

10. Næste møde.

Ingrid inviteres til at orientere om mulighederne på fonds-området.

11. Evt.

Intet.